

VII、 Tuition、 Credit and Dormitory Fees

學費、學分費及住宿費

English

Tuition Fee	USD\$1,660/ Semester *This is the average amount, here are slight differences in costs among departments.
Dormitory Fee	USD\$350-500/ Semester *Depending on the type of accommodation, there are differences in costs. *Includes deposit of USD\$32, which will be refunded upon checking out the dormitory For short-term:USD\$4/ Day
Student Insurance	First Semester: USD\$110 After the Second Semester: USD\$160
Incidentals	USD\$10/Semester
Residence Permit Application Fee	USD\$32/Semester(Only First Semester)
Living Expenses	USD\$250~375/ month *This is the average amount, actual spending varies based on individual lifestyle.
Note: In Taiwan, there are two semesters each year, and the above fees (excluding living expenses) are paid at the beginning of each semester(February and September).	
Total (Each Year) USD\$ 7200-9200	

中文

學費及學分費	USD\$1,660 () *此為平均金額，各系所的費用存在些微差異。
宿舍費	USD\$350-500() *依據入住房型，費用存在差異。 *包括保證金新臺幣 1000 元，退出宿舍時會退還。 短期住宿:USD\$4/per day
學生保險費	第一學期: USD\$110 第二學期起: USD\$160
雜費	USD\$10/學期
居留證手續費	USD\$32/(僅第一學期需要)
生活費	USD\$250~375/month *此為平均金額，實際花費依據個人生活習慣存在差異
備註: 在臺灣每年有兩個學期，上述費用(除生活費)將於每學期開學時(2 月及 9 月)繳交。	
總計 (每年) USD\$ 7200-9200	